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Raadscommissie Samenleven 

Donderdag 8 december 2022, raadzaal OCMW Aanvang: 20u30, Einde:  

Volgend overleg:   

Bijlagen bij verslag:  

 

Adriaenssens An secretaris verontschuldigd 

Batens Bert   verontschuldigd 

De Backer Maya   Vervangen 

Ledoux Inge secretaris  

De Smet Lieven Voorzitter verontschuldigd 

Decroix Lieselotte    

d'Exelle Véronique   verontschuldigd 

Hendrickx Iefke    

Klima Charlotte    

Maes Erik    

Molle Patrick    

Peeters Kathelijne    

Valkeniers Paul    

Van Look Tommy    

Vermeiren Kurt 
Plaatsvervangend 
Voorzitter  

De Swaef Paul Schepen Sport  

Vervangers    

Dierckx  Ivan   

Overstyns Kris    

Bijkomend 
uitgenodigd    
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1. Goedkeuring verslag vorige overleg (2022) 
 

Er zijn geen vragen of opmerkingen, het verslag wordt goedgekeurd.  

2. Inkanteling sportprom 
 

Erik vraagt na of we met deze werking subsidies verliezen. Dit is niet het geval.  

Kurt uit zijn bezorgdheid naar het wegvallen van de bijkomende dialoog tussen sportveld en 

raadsleden en bijhorende wisselwerking.  

Paul De Swaef meldt dat er een informeel overleg kan komen tussen verschillende actoren, dit is 

inderdaad wenselijk. Hierbij mogen we de sportraad niet vergeten. Paul neemt het verder op met de 

sportdienst. 

3. Crisiscel energie 
 

Erik meldt dat de Ideale Woning nog in de pers kwam, wat is de stand van zaken van de 17 flats in de 

Borgeindstraat? Iefke meldt dat er een burgemeestersbesluit is dat hen aanzet tot effectieve acties. 

Indien er geen gehoor wordt gegeven tegen maandag 12 december wordt het gebouw als 

onbewoonbaar verklaard. Betrokken burgemeestersbesluit wordt overgemaakt aan de raadsleden. 

Dit heeft geen impact op de renovatie van de flats in de Jozef van Craenstraat, zoals gepland door het 

gemeentebestuur. 

Kurt: Zoals gemeld tijdens de toelichting zorgt energie voor nieuwe vorm van armoede en treft lagere 

middenklasse. Is het een mogelijkheid om de doelgroep van de energiescans te vergroten?  

Inge: indien deze mensen komen aankloppen kunnen ze op de lijst gezet worden voor de 

energiesnoeiers / energiescans.  

Moeten we dit breder communiceren om de doelgroep te bereiken?  

Info staat op de website van gemeente Schoten.  

 

4. Rapport doelgroepbevraging “iedereen mee” 
 

Behoefteanalyse bij mensen in armoede ism Mondea zoals eerder met senioren gebeurde.  

Verenigingen worden actief gestimuleerd om deel te nemen via de Uitpas. Eva gaat er ook verder 

mee aan de slag. Daarnaast was er ook een actieve communicatie vanuit de diensten naar de 

doelgroep bij de opstart van de Uit-pas. 

Kurt: Relevantie van een bevraging is gelinkt aan de respondentie. 26 is statistisch gezien een laag 

getal en mogelijk te laag om er effectieve conclusies uit te trekken. Een hele hoop mensen vang je 

niet omdat ze niet deelnemen aan een bevraging. Dit is een groep die actief bij de hand genomen 

moeten worden om te ondersteunen. Vb. Menstruatiearmoede en lege brooddozen. 
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Opdracht dienstencentra is toch om de ontmoetingsplek om rustig te zijn. Hoe komt het dat we niet 

in staat zijn om dit te ondervangen?  

Buddyproject, welk type verlangen ze. Vrijwilligers om op weg te helpen, concept armen te kort 

(eerder presentie),… hierbij is de vraag wat de doelgroep het meest nodig heeft. 

Informatie bundelen in combinatie met toelichting van vb. Appel en Ei of sociale dienst moet wel 

werken. Zijn alle partners op de hoogte van de verschillende ondersteuningsmaatregelen? 

5. Wijziging juridisch advies 
 

2/3de van de gesprekken worden doorverwezen. Zeer dure doorverwijzingen, kan ook via correct en 

duidelijk vermelden van de instanties op de website.  

Kurt: potentieel van 360 consulten met 56 bereikte personen. Is het genoeg geweten om beroep op 

te doen? Gemiste kans om er zoveel mogelijk mensen naartoe te leiden. Kan het eerst meer 

gepromoot worden alvorens het afgeschaft wordt?  

Charlotte: dubbelop met Wetswinkel maar dat is betalend.  

1/3de heeft nog wel nut? Met wat worden deze personen dan wel geholpen? Helpen documenten, 

nalezen contracten,… 

Het lokale aspect in het gemeentehuis is zeer laagdrempelig. Verder weinig workload voor de dienst 

naast het financiële en analyse resultaten. 

Indien het buiten een specialisatie van de advocaat valt en hij moet doorverwijzen naar andere 

collega’s. 

Punt wordt besproken met schepen d’Excelle. 

6. Herbestemming beelden Lode Vleeshouwers 
 

Dit jaar wordt het via het restauratiebudget verplaatst € 15.000.  

7. Zomer 2023 
 

Planning zelfde als andere jaren. Zomermuziekavonden naar het kasteel ifv 30 jaar KIOSK avonden. 

Opstart 21 juli ism Sint-Cecilea  

In overleg met Hello Schoten wordt Hello!Schol opnieuw deze zomer in het park georganiseerd.  

Park Happening Schoten valt opnieuw samen met Park Happening Schoten. Dit werd uitvoerig 

besproken met betrokken diensten en weloverwogen. 

 

Technische ondersteuning vrijwilligers:  
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Op de cultuurraad van 30 juni 2022 praktische afspraken besproken rond de zomeractiviteiten 

besproken. Cultuurdienst zou zorgen voor de huur van  tapinstallatie en koelers. 

Op vrijdag 1 juli werden verschillende bedrijven aangeschreven door Vincent Jespers, in samenspraak 

met bestuurslid en penningmeester van de cultuurraad. Taprent bvba kon het gewenste materiaal 

leveren tijdens de gewenste periode en werd gekozen als leverancier. 

20 juli 22, daags na de eerste zomermuziekavond, werd tapinstallatie en koelers geleevrd op de 

speelplaats van de Academie beeld. De koelers werden die dag aangesloten en aangevuld met drank. 

 

Op 21 juli 22 bleken enkele koelers niet te werken. Vincent nam contact op met de leverancier, die 

meteen iemand ter plaatse stuurde om de problemen met de koelers op te lossen. De dag zelf en 

voor de start van jet concert werden de defecte koelers vervangen. Daarnaast bleek er ook nog een 

knop te zijn aan de koelers die niet overal was opengedraaid. De koelers waren dus niet stuk, maar 

de drank bleef wel warm. Ook dat probleem werd de dag zelf nog opgelost. 

8. Resultaten van het publieksonderzoek voor bibliotheken en cultuurcentra 
 

Cultuurcentrum: Het volledige onderzoek wordt meegestuurd met het verslag en bijkomende vragen 

mogen gesteld worden aan schepen Klima.  

Leeftijdsprofiel: populair bij 45+ers, specifiek van alleenstaande dames 65+ Dit zijn de leeftijden van 

de respondenten. Matcht ons aanbod aan –45jarigen? 

Bib: Mooie cijfers en grote tevredenheid personeel. Mag zeker gecommuniceerd worden. 

9. Stand van zaken brandveilige jeugdlokalen 
 

Voorwaarden kan gaan over obstakels op evacuatieroute. 

Waar een stappenplan wordt gevraagd, zijn er meer aandachtspunten. is er nood aan een gefaseerde 

aanpak 

Wat Kaddish betreft:  zie slide 96 bij de varia. 

Goede ideeën, kerk wil behoud mits goede en duidelijke overeenkomsten. 

Formaat heeft waarschuwing gegeven m.b.t. mogelijke terugvordering van de subsidies voor de 

beroepskracht. 

Er is momenteel heel weinig zicht op de financiële kant van de zaak. 

Voorstel voor een gefaseerde aanpak. Eerst focus op het voorste gedeelte, opstart 

vrijwilligerswerking, in latere fase focus op de zaal. 

Bij het vicariaat is er bereidheid om te ondersteunen. Er is vooral snel duidelijkheid nodig rond een 

raad van bestuur, duidelijke basis en structuur. 

Kurt Vermeiren: ondersteuning bij hulpvragen is zeker belangrijk, maar toch oproep tot 

voorzichtigheid en belang van engagement in een plan van aanpak. 
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Voordeel is dat het subsidiereglement heel duidelijk is wat betreft acties die ze moeten doen om in 

aanmerking te komen voor jeugdhuis niveau 2. Bij investeringen moet het gebouw nog 20 jaar ter 

beschikking gesteld worden. 

Iefke haalt ook aan dat het niet correct zou zijn om de hand over de borst te strijken voor Kaddish – 

waar beroepskrachten worden gesubsidieerd – en streng te zijn voor de andere jeugdverenigingen 

die ook worden aangemaand om zich in regel te stellen. 

In februari is de volgende raadscommissie en zal teruggekoppeld worden. 

10. Nieuw aanmeldsysteem secundair onderwijs in samenwerking met 

Brasschaat 
 

Patrick Molle: verschil tussen “V-ICT-OR” en “Meld je aan”? 

Meld je aan is veel duurder omdat de back-office ook veel zwaarder is. Iets wat wij niet nodig 

hebben. Voor ons systeem zijn de subsidies van Vlaanderen kostendekkend. Daarnaast kozen we 

voor een apart systeem om de grote instroom van Antwerpse scholieren niet verder te stimuleren. 

De secundaire scholen in Schoten en Brasschaat gaven ook het duidelijk signaal dat ze liever met een 

apart systeem willen werken, om gerichter en kleinschaliger te kunnen inschrijven. Daarnaast kunnen 

we de prioriteiten ook anders bepalen dan bij Meld je aan. Wij opteren om eerst te sorteren op 

schoolkeuze en dan toeval. In Antwerpen is dit omgekeerd. 

Kurt Vermeiren: Is er ook gedacht aan Schilde? 

Atheneum Schoten - Schilde neemt integraal deel aan ons systeem. Heilig Hart en gemeentebestuur 

Schilde wenste niet samen te werken. Het blijft dus beperkt tot Atheneum Schilde.  

11. Erkennings – en subsidiereglement buitenschoolse opvang en activiteiten 

(B.O.A.) 
 

Kurt Vermeiren: spijtig dat het erkenningsreglement nog niet werd bezorgd. Iefke vraagt om het 

reglement alsnog door te sturen. 

Aanname dat op het einde van het jaar alle punten worden opgeteld en op basis van deze 

puntenverdeling worden de middelen besteed. 

Correct, hier is de wens om per schooljaar te werken. 

Wat is de invulling van de job van de coördinator? 

Op dit moment heeft deze medewerker de organisatie van de grabbelpas opgenomen en deed ze het 

voorbereidende werk om het beleid verder uit te stippelen zoals de bevragingen, parters 

samenbrengen, noden inventariseren,… In de toekomst zal de focus verhuizen naar ondersteunen 

van partners, afstemmen van eigen werk op private partners. 

Werkingsmiddelen voor eigen organisatie?  
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Ivan stuurt de documenten door voor de raadsleden die wensen in te kijken. Deze stukken zullen ook 

aangeboden worden via meetingmobile ter voorbereiding van de gemeenteraad. 

Wat is het referentiekader voor het beoordelen van kwaliteitsvolle kinderopvang? 

➔ Kleuteropvang moet een aparte erkenning aanvragen bij agentschap opgroeien. Die zullen 

dan kwaliteitshandboeken moeten voorzien. 

 

12. Varia 
 

1. Voorschoolse kinderopvang 

2. Samenwerkingsovereenkomst GBO 

3. Huis van het Kind, aanpassingen toegankelijkheid   

4. Vrijwilligers, technische ondersteuning tijdens zomeravonden (kan ook besproken worden tijdens 

het punt zomer 2023)  

5. Kaddish, stavaza  

De punten die vandaag niet behandeld worden, zullen op de eerstkomende raadscommissie 

geagendeerd worden als punt. 

Het gaat dan over 

- Voorschoolse kinderopvang 

- Huis van het kind, aanpassingen toegankelijkheid 

 

Nog een laatste melding ter akte:  

Lokaal bestuur gaat ondersteuning bieden in de vorm van cheques ter compensatie van de hogere 

energiefactuur voor onthaalouders en kinderdagverblijven.  

Andere varia ter bespreking van volgende keer: 

Graag vanuit de fracties voldoende input voor een volgende raadscommissie 

 

 

 

 

 

 


